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Abstract (en)
[origin: US4251059A] Apparatus for determining reeving of a pulley system including head pulleys on a jib or boom of a crane and reeving pulleys
opposite the head pulleys. There is provided a sensor which may be electrically, mechanically, optically or pneumatically operable at some of the
pulleys of the pulley system for sensing the presence or absence of the rope at its associated pulley. Each sensor provides a signal which is fed into
a decoder module which may be connected to a display unit for displaying the information or a control device for enabling or inhibiting operation of
the associated lifting equipment.

Abstract (fr)
Aux réas de tête (9, 10, 11, 12) et au réa guide-câble (3) du moufflage associé à la flèche d'un engin de levage, d'une part, ainsi qu'au point
d'ancrage (6) du câble de levage de charge (4), d'autre part, sont associés des détecteurs (A à E) susceptibles de délivrer chacun un signal image
de l'information d'état relative au trajet du câble (4). Ces détecteurs peuvent être du type des plus variés, pneumatique, optique, mécanique,
électrique, et le signal qu'ils délivrent, par exemple sous forme binaire, est exploité dans un module (G) (contrôleur d'état de charge par exemple)
après traitement dans un module décodeur (F). Application: Engins de levage.
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